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Številka: 031-0009/2022 
 

ZAPISNIK 
4. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Sevnica, 

ki je bila dne 16.5.2023, ob 19. uri, 
v prostorih KS Sevnica, Glavni trg 19a. 

 
Prisotni člani sveta:  
Miran Grubenšek, Janez Pavlič, Irena Klenovšek, Novšak Tanja, Bernarda Močan, Stanka 
Žičkar, Karmen Radi, Božidar Groboljšek, Žan Meke. 
 
Ostali prisotni: 
Srečko Ocvirk, župan občine Sevnica, 
Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti, 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
 
Odsotni: 
Darja Pompe (opr.), Betka Salmič (opr.). 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Stanka Žičkar, predsednica sveta KS Sevnica. 
 
Predsedujoča pozdravi goste in člane sveta ter prične sejo.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Sevnica. Svet KS Sevnica je bil sklepčen.  
 
Predsedujoča prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2. Pregled sklepov 3. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 14. 3. 2023, 
3. Pregled smernic in delovanje občine v proračunskem obdobju 2023 (župan občine 

Sevnica), 
4.   Seznanitev s poročilom komisije za sofinanciranje društev in zavodov in 
      sprejetje sklepa o sofinanciranju društev za leto 2023, 
5.   Seznanitev s poročilom o zimski službi 2022/23, 
6.   Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja, 
7.   Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica, 
8.   Razno. 
 
Razprave ni.  
 
Sklep: 
Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
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Ad 2 

Pregled sklepov 3. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 14. 3. 2023 
 
Predsedujoča poda zapisnik v obravnavo in potrditev. Člani sveta so zapisnik prejeli kot 
gradivo.  
 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet KS Sevnica se je seznanil s vsebino zapisnika 3 redne seje z dne 14.3.2023 in 
nanj nima pripomb. V potrjeni obliki bo objavljen na spletni strani KS Sevnica. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 

Ad 3 
Pregled smernic in delovanje občine v proračunskem obdobju 2023 

 
Predsednica k besedi povabi Srečka Ocvirka, župana občine Sevnica, ki uvodoma pove, da 
je kot sodelavka na seji prisotna tudi Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti, 
katera bo več poročala na tematiko predšolske vzgoje, šolstva, skrbi za starejše.  
 
Župan pove, da je proračun občine Sevnica sprejet, in da se tako načrtovani projekti in 
obvezne naloge tekoče izvajajo. Ker se družbeno in kulturno okolje skozi leta spreminja, se 
spreminja tudi vsebina proračuna občine Sevnica. Vse večje težišče je v smeri šolskih 
prevozov, predšolske in šolske vzgoje ter skrbi za starejše občane. Največji projekt v 
izvajanju je gradnja Osnovne šole Ane Gale (projekt vreden 4 milijone).  
 
Župan preda besedo Mojci Sešlar, ki uvodoma predstavi delo oddelka za družbene 
dejavnosti. Predlog porabe sredstev oddelka za družbene dejavnosti znaša dobrih 15 mio 
EUR, kar pomeni več kot polovica proračunskih sredstev. V pristojnosti oddelka potekajo 
vsebina na temo  zdravstvo, kultura, šport, mladina, šolstvo, predšolska vzgoja in sociala. 
 
Najprej predstavi zdravstvo; pristojnost občine je zagotavljanje mreže primarnega zdravstva, 
ki obsega ambulante družinske medicine, zobozdravnika, center za krepitev zdravja, 
preventiva otrok, vedno več ambulant je tudi specialističnih. Problematika pomanjkanja 
zdravnikov je trenutno izziv za celo Slovenijo, trenutno ZD zagotavlja mrežo, ni stalna, se 
spreminja, ampak tak čas je, da morajo določene generacije v pokoj – in tega je trenutno 
veliko, kot občina pa se trudimo, da bi z zagotavljanjem stanovanj in pa seveda ugodnih 
prostorskih pogojih privabili nove zdravnike. 
V nadaljevanju nameni pohvalo 170 zaposlenim v ZD Sevnica, ki so sodelovali, da se je v 
zadnjih letih odprlo tudi več programov, ki so sicer regijskega značaja in seveda zahtevajo 
dodaten kader in prostor, ki ga je potrebno zagotavljati. 
Občina Sevnica v proračunu zagotavlja sredstva za dve investiciji, in sicer za satelitsko 
urgentni center (1 mio EUR), mreža SUC in v okviru projekta  Centra za duševno odraslih 
rehabilitacijski center za odrasle (1,8 mio EUR).  Zdravstveni dom Sevnica je pripravil vso 
projektno dokumentacijo za izvedbo projekta Centra za duševno zdravje odraslih (CDZO). V 
letu 2023 se pričakuje s strani države razpis za sofinanciranje investicij na primarni ravni. 
Prijavitelj bo Občina Sevnica, ki bo investicijo skupaj z ZD Sevnica tudi vodila in delno 
financirala. Občina Sevnica bo za izvedbo investicije CDZO zagotovila sredstva za 
investicijski nadzor nad izvedbo. 
 
→ Ob 19.17. se seji pridruži Karmen Radi. Na seji je prisotnih 9 članov sveta KS Sevnica.  
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V nadaljevanju ga. Mojca Sešlar spregovori o varstvu starejših v občini Sevnica. V petih letih 
se je procent starejših povečal za 6 %, Trenutno je starejših 22%. Zadevo je potrebno 
spremljati in tudi aktivno pristopiti k izvajanju sprememb – prvič zato, ker gre za populacijo, ki 
je ranljiva, drugič pa zato, ker bo teh ljudi čedalje več in edino lokalna skupnost je tista, ki bo 
morala delati korake v tej smeri. To pomeni, da je potrebno imeti načrt, vizijo in jasne ukrepe 
najmanj za eno desetletje – s pripravo strategije pričenja občina naslednji mesec, ukrepe 
lahko pripravljaš v okviru pristojnosti, kot vemo pa smo še vedno edina država v Evropi, kjer 
je ločena pristojnost – institucionalno varstvo je še vedno v pristojnosti države, zato lokalna 
skupnost večjega vpliva nima.  
Storitev izvajanja pomoči na domu je v pristojnosti občine. Ta se izvaja dobro in učinkovito, 
saj se število uporabnikov vsako leto narašča. Posledično je potrebna večja zaposlitev kadra, 
kar trenutno predstavlja težavo. Cena te storitve je nekje v slovenskem povprečju – trenutno 
znaša za uporabnika slabih 5 EUR/uro, razlika do polne cene se plača iz proračuna Občine 
Sevnica.  Pozitiven vidik storitve izvajanja pomoči na domu je, da so starostniki lahko v 
domačem okolju. Nov zakon o dolgotrajni oskrbi je v pripravi.  
V nadaljevanju se ga Mojca Sešlar naveže na predšolsko vzgojo. Trenutno število otrok v 
vseh vrtcih je 781, letošnji vpis za naslednje šolsko leto pa je bistveno manjši po trenutnih 
podatkih ne bodo vsi oddelki polni. Začenjajo se izvajati aktivnosti za vzpostavitev 
razvojnega oddelka vrtca za otroke s posebnimi potrebami, ki imajo odločbo in 
spremljevalca. Tak oddelek bo imel 6 otrok, v oddelku bo specialna pedagoginja in 
pomočnica ter v deležu oz. urah tudi delovni terapevt.  
V nadaljevanju pove, da Občina Sevnica iz svojega proračuna financira tudi dva javna 
zavoda in sicer KŠTM Sevnica – ki skrbi za upravljanje 4 objektov, izvajanje prireditev in 
programov v okviru športa, kulture in mladine (750.000 EUR) in Knjižnico Sevnica (430.000 
EUR). Zakonsko je določeno tudi financiranje šolskih prevozov – slab 1 milijon EUR (v štirih 
letih se je povečalo iz 640.000 na 980.000), polovica osnovnošolskih otrok je vozačev – 750, 
stroški se povečujejo na račun monopola pri izvajanju s strani enega in edinega prevoznika, 
drugi razlog pa je vsakoletno večanje števila prevoznih linij. Zakonsko je določeno tudi 
financiranje storitve pomoči na domu, 385.000 EUR – (po zakonu je sicer nujno financirati 
50%, občina financira v 68%) v zadnjih 5 letih se je število uporabnikov povečalo za tretjino, 
kar posledično pomeni več zaposlenih, višje plače, stroški. Občina financira doplačila za 
oskrbovance v domovih za tiste, ki ne zmorejo plačevati oskrbe – 470.000 EUR – ostaja na 
enakem nivoju – od 80 do 85 upravičencev). 
Dodatne naloge, ki so v zakonodaji opredeljene, njihov način izvajanja pa je v pristojnosti 
občin – govorimo o financiranju Rdečega križa, varstva vozačev v šolah, financiranje 
Javnega sklada za kulturne dejavnosti.  
Izpostavi tudi nadstandardne dejavnosti, ki se financirajo iz proračuna občine Sevnica. To je 
sofinanciranje dejavnosti v osnovnih šolah (otroci dobijo 2x tedensko toplo malico, 
financiranje prevozov otrok na dneve dejavnosti) – 125.000 EUR, zdravstveni dom – 40.000 
EUR, financiranje prevozov in ostalih stroškov na šolska tekmovanja iz znanja in športa – 
18.000 EUR, sofinanciranje šole v naravi – 90 EUR na učenca in pa financiranje prireditev ob 
veselem decembru. 
Javni razpisi s področja športa, kulture, mladine, zdravstva in sociale, drugih društev in sicer 
po predlogu za vse razpise – 295.135 EUR, občina podarja 400 EUR za darilo ob rojstvu 
otroka. Število rojstev pa se zmanjšuje. 
Sredstva se zavodom nakazujejo na osnovi dejanskih stroškov. 
V letu 2023 bo potrebno korigirati stroške in cene na vseh področjih, eno je višanje plač v 
javnem sektorju – ki se spreminja dnevno, drugo so fiksni stroški, kjer so pogodbe za dobavo 
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električne energije sklenjene do marca, prav tako energenti, ki se dražijo, vse to vpliva na 
proračun, končno pa je potrebno poudariti tudi dejstvo, da obveznih nalog občina nima več, 
ampak so te dražje, tako v proračunu ni več stroška družinskega pomočnika, zavarovanja 
občanov, mrliško pregledne službe – proračun je razbremenjen za dobrih 300.000 EUR 

V nadaljevanju ga. Mojca Sešlar poroča o investicijskem delu. V predlogu je večina investicij, 
ki so se že začele v letu 2022 predvsem na šolskem delu in se izvajajo skladno s potrjeno 
strategijo, ki je bila sprejeta v letu 2020 in se nadaljujejo v letošnje leto – dozidava OŠ 
Blanca (vrednost projekta cca 2,3 mio EUR), nova šola Ane Gale Sevnica (vrednost projekta 
cca 4,3 mio EUR), prenova igrišča pri OŠ Sevnica (vrednost projekta cca 700.000,00 EUR). 
Na področju športa je predvideno le dokončanje odvodnjavanja stadiona na zgornjem delu 
pod cesto, na področju kulture se bo pridobivala ustrezna dokumentacija za obnovo 
Slomškovega doma. Na področju zdravstva se pričakujejo državni razpisi za oblikovanje 
mreže Satelitsko urgentnih centrov, prav tako se načrtuje rekonstrukcija in obnova 
Mercatorjevega objekta Cenko, kjer bi se umestili Center za Duševno zdravje odraslih. 
Vrednost obeh investicij je 3 mio EUR. 
Vsaka postavka, konto in vsi projekti s številko so skrbno pridobljeni na realnih in izračunanih 
dejstvih, ki bodo realizirani in bodo služili v dobrobit občanom.  
 
V nadaljevanju govori Srečko Ocvirk, župan občine Sevnica, ki poda informacijo, da je v 
občini opažen večji priliv tujcev. Med delovno aktivnimi prebivalci med zaposleni to 
predstavlja 15%. Integracija tujcev je bolj ali manj uspešna. Kar nekaj aktivnosti teče v smeri 
tako zagotavljanja varnosti kot integracije. Integracija  pri otrocih poteka predvsem v vrtcu. 
Zalo pomembna je integracija preko civilne družbe (preko športa, kulture in vseh drugih 
dejavnosti). Razvoj industrije poteka zelo hitro, zato se intenzivno izvajajo aktivnosti na 
področju prostorskega načrtovanja. V teku spreminjanja je občinski prostorski načrt. V 
primeru nujne javne pobude, je le-to še možno vključiti v OPN. Pričelo se bo projektiranje 
OPPN Drožanjska zahod (Hrasti, kjer je predviden dom za starejše in nekaj stanovanjskih 
objektov na tem delu). Projektirala se bo komunalna opremljenost tega območja. Pričel se je 
izvajati tudi OPPN za srednjo šolo Sevnica. Pod gradom (nad klavnico) so gradbene parcele,  
potekajo postopki urejanja lastništva s skladom kmetijskih zemljiščih. Poslovna cona Ines ob 
reki Sevnični zajema predvsem zasebna zemljišča, zato občina nima direktnega vpliva. 1. 
faza ureditve reke Sevnične glede poplavne varnosti je praktično zaključena. Trenutno 
poteka projektiranje 2. Faze (projekt je oddan v soglasje nosilcem urejanja prostora).  
V naslednjim mesecih bo občina na podlagi pogodbe z Direkcijo RS za vode pričela z 
aktivnostmi priprave projektne dokumentacije. V poletnih in jesenskih mesecih bodo potekali 
postopki pridobivanja zemljišč. Občina ima vzporedno interes nadaljevanje ureditve  
manjkajočega pločnika, ki teče ob Planinski cesti proti poslovni coni Ines. Na drugi strani (pri 
Žibertovem mlinu) je zazidljiva površina, ki je slabo dostopna, zato se načrtuje izgradnja 
mostu.  
Po dokončanju gradnje Osnovne šole Ane Gale bodo predlagane ureditve na območju »stare 
ambulante«.  
Občina Sevnica pripravlja projektno dokumentacijo za ureditev vodotoka v Lončarjevem 
Dolu. Direkcija RS za vode ne želi podpisati enake sofinancerske pogodbe z Občino 
Sevnica. Izvedba je prestavljena na leto 2023, 2024. V letu 2025 in 2026 se bo izkazalo kaj 
se bo dalo urediti. Občina Sevnica bo vztrajala na vzdrževanju potoka in rekonstrukciji dela 
ceste, ki se ne stika direktno s potokom.  
Za parkirišče Pod Vrtačo je pridobljeno gradbeno dovoljenje. Gradnja se začne takoj, ko se 
zemljišče primerno osuši.  
Določen del zemljišč pod občinsko stavbo, ki je od železniške proge do visoko vodnega 
nasipa bo Direkcija RS za vode prenaša na Občino Sevnica. Predvideva se ureditev 
dodatnih parkirišč za staro mestno jedro.  
Pomembna je investicija Prostovoljnemu gasilskemu Društvo Sevnica za nabavo gasilskega 
avta (avto lestev).  Dobava je predvidena v letu 2024. Predvidena je tudi investicija v širitev 
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gasilskega doma, ki bo delno financirana s strani proračuna občine Sevnica, v večjem delu 
PGD Sevnica. Iščejo se predlogi in rešitve za umestitev dvigala v kulturno dvorano. Želja je 
tudi po ureditvi sobe, ki jo uporablja KD Godba Sevnica.  
Športne površine se urejajo kot javne površine, katere urejuje ekipa podjetja Komunala d.o.o. 
Sevnica. Letni strošek urejanja javnih površin znaša od 600.000 do 700.000,00 EUR. 
Dozidava mrliške vežice na pokopališču v Sevnici je sofinancirana iz proračuna Občine 
Sevnica in finančnega načrta KS Sevnica.  
Potekajo delne aktivnosti na področju širšega območja železniške postaje. Nadvoz nad 
Savsko cesto je praktično zaključen. Financirala ga je občina Sevnica iz evropskih sredstev. 
V izvajanju je projekt gradnje rondoja, katerega nosilec je Direkcija RS za ceste. Občina 
Sevnica nastopa kot sofinancer. Ob železniški progi do reke Save je načrtovana ureditev 
večnamenske poti. Župan članom sveta izroči na vpogled grafične skice načrtovane ureditve 
širšega območja železniške postaje (usklajena je ureditev podvoza pri Stillesu, usklajeno je 
tudi vodenje pešcev na tem delu, usklajen je podhod na železniški postaji, ki bo potekal pod 
vsemi tiri do Savske ceste). Na širšem območju železniške postaje je usklajeno tudi 
zagotavljanje parkirišč. Ciljna številka je 200 parkirišč. V teku je pridobivanje zemljišč na 
relaciji od železniške postaje do Trupejeve rampe, na katerih je načrtovana ureditev parkirnih 
prostorov. Ker je železniški most preko Sevnične premajhen, se iščejo rešitve za zamenjavo 
le-tega.   
V teku so aktivnosti pridobivanja projektanta za projektiranje kolesarskih stez (od Boštanja 
proti Sevnici). Kolesarska steza se začne na rondoju pri Lidlu, na rondoju pri nadvozu bo 
urejena. Manjka projekt za ureditev kolesarske steze od Nadvožnjaka do železniške postaje 
(ta del je v fazi naročanja projekta). Izziv kolesarskih stez je širše narave. Kolesarska steza, 
ki poteka od Radeč proti Krškem, je državna kolesarska steza. Z predmetno kolesarsko 
stezo, ki bo povezovala Posavje, je v usklajevanju je projektna naloga. Gre za kolesarsko 
stezo, ki so jo namerava umestiti v dogovor za razvoj regij od 2021 do 2027. Obstaja pa 
težava, ker se pristojnost umeščanja teh kolesarskih stez ne konča pri občini, ampak so 
deležniki tudi Direkcija RS za ceste in Direkcija RS za vode. Nosilec projekta je Regionalna 
razvojna agencija. Pomembni sta še dve kolesarski stezi državnega ranga, in sicer 
kolesarski stezi Boštanj–Sevnica–Planina in Boštanj-Trebnje. 
Projekt izgradnje mostu na Logu vodi Direkcija RS za infrastrukturo. Trenutno je na kritični 
točki naseljen objekt, ki ga mora direkcija odkupiti. Pri ostalem postopku pridobivanja 
zemljišč je postopek zaključen. Most Log se vsebinsko povezuje z dogradnjo železniške 
proge Zidani Most-Dobova.  
Pripravlja se tudi protihrupna zaščita v dveh obsegih, in sicer ena je protihrupna zaščita 
železniške proge na območju železniške postaje, vse ostalo območje pa je obravnavano v 
študiji koridorske proge. Občina je pri izvajanju aktivnosti zainteresiran partner (pomoč 
projektantom, povezovanje,…).  
Na gradu Sevnica bo začela obratovati kavarna ob petkih, sobotah in nedeljah. Podpisana je 
pogodba o poslovnem sodelovanju s podjetnikom Matej Govekar s.p.  
V nadaljevanju poročilo dopolni še ga. Mojca Sešlar, ki pove, da se pripravlja projektna 
dokumentacija za obnovo objekta Slomškov dom.  
Župan poda pomembno informacijo, ki tangira prebivalce Sevnice. Ministrstvo za pravosodje 
je v svojem planu dela umestilo tudi obnovo sodišča v Sevnici. Pripravlja se projektna 
dokumentacija.  
 
Predsednica po predstavitvi projektov odpre razpravo. 
 
Božidar Groboljšek sprašuje ali je načrtovana celovita urejenost trga, ali se ureditve nanašajo 
zgolj na ureditev parkirišč. 
Župan se na izpostavljeno vprašanje najprej naveže na območje ob osnovni šoli. V 
usklajevanju so ideje o zapori ceste mimo osnovne šole. Po izgradnji parkirišča Pod Vrtačo 
se načrtuje odstop treh parkirnih mest za gostinsko dejavnost. Z lastnico hiše Štravs 
potekajo pogovori, saj bi se na mestu, kjer stoji hiša pridobile dodatne površine za javno 
urejanje. 
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V nadaljevanju poteka razprava glede urejevanja na mestu stanovanjske hiše Krevel. Župan 
pojasni, da je bilo s strani Zavoda za kulturno dediščino podano negativno soglasje za 
rušenje. 
Razprava se nadaljuje vezano na območju ureditve železniške postaje, avtobusne postaje in 
območja podjetja Lisca Sevnica, ki svoje prostore seli na zgornjo stran. Z odstranitvijo 
magazinov v lasti Slovenskih železnic se podaljša območje avtobusne postaje. Pridobljeni 
bodo dodatni prostori za kolesarnice in dodatna parkirna mesta. Po končanju projekta 
ureditve širšega območja železniške postaje bo podoba in dejavnost zagotovo spremenjena 
na lokaciji sedanje zgradbe podjetja Lisca Sevnica.  
 
Bernarda Močan sprašuje kako je s projektom gradnje stadiona. Župan poda obrazložitev, da 
je gradnja športnega objekta v mirovanju. S strani ministrstva so obljubljena finančna 
sredstva. Po projektni dokumentaciji je predvidna postavitev pilotne stene za stabilizacijo 
terena. Za dokončanje projekta, ki bo skladen z vsemi predpisanimi normativi, se teži k 
pridobitvi sredstev preko javnega razpisa.  
G. Grobojšek izpostavi, da Sevnica kot mesto potrebuje primerne športne površine in 
kulturno dvorano. Župan na navezano pove, da je potrebno pri prostorskem razvoju in 
načrtovanju strmeti k rezervaciji zemljišč za javne objekte. Težava zaradi primanjkovanja 
dodatnih zemljišč za širjenje poslovne dejavnosti se pojavlja v industrijskih conah. 
 
Irena Klenovšek sprašuje glede časovnice izgradnje doma za ostarele na Hrastih, saj se že 
sedaj pojavlja povečana potreba po dnevnem varstvu. Župan pojasni, da je glavni akter 
projekta doma na Hrastih Dom Impoljca, ki z domom v Sevnici ne izpolnjujeta več zahtevanih 
standardov. Župan ne more podati točne informacije glede časovnice. Bo pa Občina Sevnica 
poskrbela za umestitev vseh potrebnih infrastrukturnih vodov na delu zemljišča, ki so 
potrebni za gradnjo doma.  
Mojca Sešlar pove, da bo glavna storitev, ki se bo izvajala v načrtovanem objektu namenjena 
prebivalcem z demenco z dodatnimi integriranimi dejavnostmi kot so dnevni center, 
medgeneracijska povezovanja, različne oblike pomoči na domu. Obstoječ dom v Sevnici se 
preuredi po standardih za varstvo starejših (nastanitvene kapacitete, dnevni center,…).  
 
V nadaljevanju med prisotnimi poteka razprava glede velikih standardov šolskih objektov in 
objektov za starejše, saj so ti standardi povezani z visokim zneskom investicije. Razprava je 
potekala zaradi izpostavljenega pomisleka g. Groboljška glede velikega zneska gradnje 16 
bivalnih enot za starejše v Krmelju in ga. Klenovšek glede števila kuhinj v vrtcih in šolskih 
ustanovah. Župan in Mojca Sešlar pojasnita, da so standardi visoki in da se je pri realizaciji 
gradnje projektov potrebno držati aktualne zakonodaje. Skozi hiter razvoj družbenega 
življenja se je spremenil tudi način življenja prebivalstva.  
 
Žan Meke sprašuje ali se Občina Sevnica povezuje z Občino Podčetrtek glede ureditve 
kolesarskih stez, saj ima ta dobro prakso urejevanja. Župan pove, da je praksa urejevanja 
podobna strategiji Občine Sevnica. Občina Podčetrtek  ima velik vir financiranja za to vrstne 
ureditve iz naslova turističnih taks. V projektu Sava Krka bike potekajo pripravljene 
kolesarske poti ob reki Savi. Cilj projekta je končanje kolesarske steze v Zagrebu.  
 
Predsednica zaradi izpostavljenega vprašanja krajanov vpraša ali se bo gradila cesta nad 
blokom v Cankarjevi ulici, ki naj bi vodila do novih športnih površin pri Osnovni šoli. Mojca 
Sešlar pojasni, da se je tam uredila začasna dostopna pot, ki je bila potrebna pri ureditvah, ki 
so se urejale na športnih površinah. 
 
Ob zaključku župan člane sveta povabi k spremljanju aktualnih projektov oz. pridobivanju 
potrebnih informacijah preko strokovnih služb Občine Sevnica.  
 
Mojca Sešlar in župan zapustita sejo ob 20:39. 
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Ad 4 
Seznanitev s poročilom komisije za sofinanciranje društev in zavodov in 

sprejetje sklepa o sofinanciranju društev za leto 2023 
 
Predsednica pove, da je komisija pregledala vse vloge in oddana poročila za projekte 
realizirane v letu 2022. Skladno z razpisno dokumentacijo in točkovnimi kriteriji je razdelila 
sredstva v znesku 11.000,00 EUR. Sredstva so se skladno s točkovnikom razdelila vsem  32 
prijavljenim društvom. Dodatnih 1.000,00 EUR  se dodeli Društvu borilnih veščin IPPON, ki 
bo organiziralo dogodek ob praznovanju praznika krajevne skupnosti Sevnica (turnir za pokal 
KS Sevnica).  
 
Razprave ni.  
 
Sklep 1: 
Člani sveta KS Sevnica so se na 4. redni seji sveta KS Sevnica, dne 16.5.2023 seznanili 
z rezultati javnega razpisa in potrjujejo izplačilo sofinanciranega deleža društvom v 
skupnem znesku 11.000,00 EUR naslednjim društvom: 
 

zap. 
št.  vlagatelj odobrena sredstva 2023/komisija 24/4/2023 

1. 

KO DIS SEVNICA, 
KVEDROVA CESTA 30 A, 
8290 SEVNICA 

318,58 

2.  

KD MEPZ LISCA SEVNICA, 
LOG 17, 8294 BOŠTANJ 

469,02 

3 

DRUŠTVO INVALIDOV 
SEVNICA,Glavni trg 34, 8290 
Sevnica 

256,64 

4. 

DRUŠTVO VINOGRADNIKOV 
SEVNICA - BOŠTANJ 

327,43 

5. 

DRUŠTVO UNIVERZA ZA 
TRETJE ŽIVLJENJSKO 
OBDOBJE SEVNICA, 
SAVSKA 2, SEVNICA 

415,93 

6. 

TENIŠKO DRUŠTVO 
SEVNICA, PLANINSKA 25, 
8290 SEVNICA 

415,93 
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7. 

ŠPORTNO DRUŠTVO 
ATRAKTIVA, PLANINSKA 
CESTA 25, 8290 SEVNICA 

336,28 

8. 

OSNOVNA ŠOLA ANA GALE, 
CESTA NA DOBRAVO 28, 
8290 SEVNICA 

318,58 

9. 

DRUŠTVO UPOKOJENCEV 
SEVNICA 

415,93 

10. 

STRELSKO DRUŠTVO 
WALTER, PRVOMAJSKA 
ULICA 15 A, 8290 SEVNICA 

300,88 

11. 

ZDRUŽENJE BORCEV ZA 
VREDNOTE NOB, TRG 
SVOBODE 11, 8290 SEVNICA 

221,24 

12. 

RADIO KLUB SEVNICA, 
DROŽANJSKA CESTA 87, 
8290 SEVNICA 

575,22 

13. 

AKTIV KMEČKIH ŽENA 
SEVNICA 

265,49 

14. 

BALINARSKI KLUB HRASTI 
SEVNICA 

256,63 

15. 

DRUŠTVO ZA 
PREPREČEVANJE 
OSTEOPOROZE POSAVJE, 
ČERNELČEVA CESTA 15, 
8250 BREŽICE 

292,03 

16. 

DRUŠTVO TRG SEVNICA, 
CESTA NA GRAD 27, 8290 
SEVNICA 

575,22 

17. 

ROTARACT KLUB SEVNICA, 
CESTA NA GRAD 17, 8290 
SEVNICA 

292,03 

18. 

MLADINSKI SVET OBČINE 
SEVNICA, PRVOMAJSKA 
ULICA 15, 8290 SEVNICA 

203,54 

19. 

DRUŠTVO SALEZIJANSKI 
MLADINSKI CENTER 
SEVNICA 

336,28 
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20. 

PLANINSKO DRUŠTVO 
LISCA SEVNICA 

345,13 

21. 

PGD SEVNICA, KVEDROVA 
CESTA 25, 8290 SEVNICA 

353,98 

22. 

OBMOČNO ZDRUŽENJE 
VETERANOV VOJNE ZA 
SLOVENIJO, Kvedrova cesta 
30  

309,73 

23. 

STRELSKO DRUŠTVO 
MAROK, KVEDROVA CESTA 
30 A, 8290 SEVNICA 

327,43 

24. 

ZAVOD GRAJSKO 
LUTKOVNO GLEDALIŠČE 
SEVNICA, Prešernova 5, 
8290 Sevnica 

185,84 

25. 

PLEZALNI KLUB SEVNICA, 
Pot na Zajčjo goro 5, 8290 
Sevnica 

212,39 

26. 

RKS, Območno združenje 
Sevnica, Glavni tr 44, 8290 
Sevnica 

389,38 

27. 

 

KULTURNO DRUŠVO 
GODBA SEVNICA, Kvedrova 
cesta 25, 8290 Sevnica 

610,61 

28. 

DRUŠTVO BORILNIH 
VEŠČIN IPPON SEVNICA 

345,13 

29. 

VETERANSKI ROKOMETNI  
KLUB SEVNIA, Ribniki 60, 
8290 Sevnica 

212,39 

30. 

KLUB BORILNIH VEŠČIN 
SEVNICA, Kozjanska ulica 
11, 8290 Sevnica 

433,62 

31. 

ROTARY KLUB SEVNICA, 
Cesta na grad 17, 8290 
Sevnica 

283,18 

32. 

ŠTUDENTSKI KLUB 
SEVNICA, Prvomajska ulica 
15, 8290 Sevnica 

398,31 

 
Sklep sprejet. 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep sprejet.  
 
Sklep 2:  
Člani sveta KS Sevnica so na 4. redni seji sveta KS Sevnica, dne 16.5.2023 sprejeli 
sklep, da se za sodelovanje pri praznovanju praznika KS izbere Društvo borilnih 
veščin IPPON Sevnica, s sofinanciranjem v znesku 1.000 EUR.  
 
Sklep sprejet. 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep sprejet. 
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Ad 5 

Seznanitev s poročilom o zimski službi 2022/2023 
 
Predsednica člane sveta seznani, da znaša strošek celotna storitve izvajanja zimske službe 
v sezoni 2022/2023 17.616,52 EUR, ki se je izvajala v štirih sklopih. Poročilo s strani 
skrbnika vzdrževanja javnih poti v podjetju Komunala d.o.o. je bilo oddano transparentno v 
obliki tabele, ki vsebuje vse podatke o intervencijah.  
 

Ad 6 
Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja 

 
Predsednica člane sveta seznani z aktualnimi novicami: 

- Robert Kaše iz Občine Sevnica svet KS seznanja glede vprašanja krajanov vezano 
na protihrupno ograjo. Izvedba protihrupnih ukrepov na območju naselja Ribniki je 
predvideno v sklopu nadgradnje železniške proge Sevnica za katero se trenutno 
pripravlja dokumentacija, predvidena realizacija v letu 2025, 2026. 

- 10. maja je potekala seja sveta krajevnih skupnosti na kateri so bile obravnavane 
naslednje tematike: kategorizacija občinskih cest in pričetek postopka spremembe 
kategorizacije, izvajanje javnih naročil, finančno poslovanje, izvajanje investicij, 
spremembe volilnih enot, poslovni načrt podjetja Komunala d.o.o. Sevnica. V točki 
razno je bilo omenjeno, da bi bile krajevne skupnosti zastopane v socialno 
varstvenem sosvetu. Takšno pobudo je predlagal tudi komandir Policijske postaje 
Sevnica na sestanku, ki je potekala eno pred sejo sveta krajevnih skupnosti.  

- Na spletni strani Občine Sevnica je objavljen razpis za zbiranje pobud za 
participativni proračun Občine Sevnica za leto 2024. Predsednica povabi člane svete 
k sodelovanju.  

- Na pobudo Irene Klenovšek na prejšnji seji glede zasaditve brežine pri nadvozu s 
cvetjem, predsednica pove, da je pobudo predala Bojanu Kostevcu, ki se za pobudo 
zahvaljuje. Tudi strokovne službe Občine Sevnica razmišljajo o ureditve brežine s 
cvetjem in grmičevjem.  

- V postopku sta dva razpisa, in sicer za izbor izvajalca globinskih sanacij na javnih 
poteh ter izbor izvajalca za dobavo in vgrajevanje gramoza. V podpis sta prejeti 
pogodbi. Pogodbena vrednost za dobavo gramoza znaša 10.321,00 EUR z DDV 
(izvajalec Pigros, Blaznik Damjan s.p.), pogodbena vrednost za izvajanje globinskih 
sanacij znaša 30.927,00 EUR z DDV (GMP Prijatelj d.o.o.).  

- Odsek ceste Andolšek Miran – Lončarjev Dol je v zelo slabi kondiciji z dvema 
plazovoma. Predsednica je pridobila ponudbo za sanacijo omenjene ceste, ki znaša 
48.674,00 EUR + dodatno asfalt v znesku cca 10.000,00 EUR. Za finančno pomoč pri 
sanaciji ceste se prosi tudi Občino Sevnica, vsaj v delu sanacije plazov.  

- Ureditev ceste na Ledini, odsek cca 450 m → ponudbena vrednost znaša 42.000,00 
EUR brez asfalta.  Za sofinanciranje se prosi Občino Sevnica.  
 

Ad 7 
Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica 

 
Predsednica je pridobila odgovore na vprašanja članov sveta s prejšnje redne seje sveta KS 
Sevnica. Karmen Radi je zanimalo število parkirnih prostorov na parkirišču za HTC. 
Predsednica pove, da je v mestu Sevnica na voljo 1278 parkirnih mest; od tega je 176 
parkirnih mest na voljo v modrih conah, 9 parkirnih mest namenjenih polnjenju električnih 
vozil; na parkirišču pri železniški postaji je omogočeno brezplačno parkiranje do 12 ur za 
uporabnike javnega potniškega prometa. Evidenca parkirišč je dobro prikazana na povezavi 
https://www.obcina-sevnica.si/sl/za-obcane/parkirisca-v-sevnici/ na spletni strani Občine 
Sevnica.  
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Ad 7 
Razno 

Pri točki razno ni bilo dodatne vsebine.  
 
Predsedujoča se zahvali za udeležbo na seji.  
 
Seja zaključena ob 21:04 uri.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
         Stanislava Žičkar 
                 Predsednica sveta KS Sevnica 


